

TABLE OF CONTENTS 目 录

Research Progress of Chinese Herbal Medicines with the Function of Improving Sleep Quality
(具有改善睡眠功能的中草药研究进展)

Y. Z. HU, K. DING, T. HAN, X. N. CHEN.....63

Microbial in Fresh-Cut Vegetables and Its Control Method
(鲜切菜中有害微生物及其防治方法探究)

Y. H. MA, X. N. CHEN.....73

Current Situation for Development and Usage of Cherry and Its Related Products
(樱桃及其产品开发利用现状)

L. H. SU, H. CAO.....81

Synergistic Antioxidant Properties of C₆-C₃-C₆ Polyphenol Monomer with C₆-C₃ in Vitro
(C₆-C₃-C₆ 与 C₆-C₃ 型单体多酚体外协同抗氧化活性)

Y. Y. GONG, D. W. YANG.....87

Nitrate and Nitrite in Dietary and the Health of Mankind
(饮食中硝酸盐、亚硝酸盐与人类健康)

S. Q. WANG, W. J. FAN.....98

Preventive and Therapeutic Effects of Nitric Oxide and Natural Antioxidants on Alzheimer's Disease
(一氧化氮和天然抗氧化剂对阿尔茨海默症的潜在防治作用)

M. Y. CHEN, J. ZHANG, C. LI, Z. X. ZHANG, L. XU, Q. LIU, Y. ZHAO.....105

A Study on Vacuum Fried *Pleurotus eryngii* Chips and Optimization Technology
(杏鲍菇脆片真空油炸工艺研究及优化)

Z. J. MA, W. L. WANG, Z. Q. GONG, Y. S. WANG, W. J. CUI, F. J. JIA.....114

Study of Technology of the Ginkgo Composite Breakfast Powder for the Elder Eating
(一种适合中老年人食用的银杏复合早餐粉的工艺研究)

Y. S. ZHU, M. YU, H. J. SUN, S. D. HE, Q. HE, X. D. CAO, J. H. WANG, Q. ZHANG.....128